

Witness the Rise of the Next Generation of Latte Art and
Coffee Mixology Maestros
一同見證咖啡拉花與咖啡調酒大師的誕生



The Hong Kong Latte Art Championship 2024-2025 and the Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-2025 will test the baristas to showcase their full sets of skills and creativity to create a perfect blend ready take the market by storm. The champions will represent Hong Kong in the world competition to showcase the unique artistry and innovative beverage recipes.

香港咖啡拉花大賽 2024-2025 及香港咖啡調酒大賽 2024-2025將考驗咖啡師的創意及咖啡調酒技巧，在限時內炮製出完美的特色咖啡。比賽冠軍更可代表香港參加世界大賽，在全球舞台大展身手！

Special thanks to our sponsors 特別鳴謝我們的贊助商：

COFFEE BEAN SPONSOR 咖啡豆贊助

AQUIARES
KIM HOUSE COMPANY LIMITED
STAND NO. 5E-Z04

From Costa Rica to Asia: Honest Coffee, Let's Carbon Offset with us.

從哥斯達黎加到亞洲：真摯的咖啡，讓我們一起推動碳抵消。

COFFEE CUP SPONSOR 咖啡杯贊助

Don Bellini
MODERN ARTISAN TABLEWARE
KUNG KAI HONG COMPANY LIMITED
STAND NO. 5F-C06

Introducing the perfect coffee cup for artistry, De Terra Bold Latte Cup & Saucer 300ml. Featuring a semi-matte glaze and a 300ml capacity, this cup is the perfect canvas and offers ample space for latte creations, complemented by an ergonomic design for precise pours. Available in six earthy tones.

介紹適合藝術創作的完美咖啡杯 - De Terra Bold Latte 與配套底碟300ml。採用半啞光釉面，容量達300ml，為您提供畫布充足空間人體工學設計確保精準倒注此款有6種大地色調可選介紹適合藝術創作的完美咖啡杯 - De Terra Bold Latte 與配套底碟300ml。採用半啞光釉面，容量達300ml，為您提供畫布充足空間人體工學設計確保精準倒注此款有6種大地色調可選。

ESPRESSO GRINDER & FILTER GRINDER SPONSOR
意式咖啡磨豆機吸過濾式磨豆機贊助

WPM
WELHOME PRO
G.M.P. INDUSTRIAL COMPANY LIMITED
STAND NO. 5E-Z07

Every ZP-1 grinder is a testament to our dedication to excellence. Manufactured within the walls of our own facility, each unit undergoes a stringent quality control process. This meticulous oversight is our promise to you: a guarantee that the product in your hands meets the highest of quality standards.

每一台磨豆機都代表著我們對品質的堅持。經過嚴格的質量控制以確保符合最高標準，為您帶來出色的研磨體驗。

ESPRESSO MACHINE SPONSOR 意式咖啡機贊助

BARISTA ATTITUDE
FOODGEARS INDUSTRIAL INTERNATIONAL LTD
STAND NO. 5E-Z08

As the designated coffee machine for the 2022-2025 World Barista Championship, TEMPESTA GARA is equipped with competition module software, a multi-boiler system, an intuitive touch screen, an exclusive extraction curve record and a dry steam pipe for easy operation. It is safe and can meet the needs of baristas to prepare ideal coffee recipes. Coupled with the stylish and unique appearance design, the coffee preparation process is more textured.

TEMPESTA GARA是2022-2025年世界咖啡師大賽指定咖啡機，GARA具備獨有比賽模式、多鍋爐設計、觸控螢幕、萃取曲線記錄、乾蒸汽管等功能，加上時尚的外形設計，令咖啡調配的過程更簡易流暢、更有質感。

FRESH MILK SPONSOR 鮮奶贊助

O'LAIT
FOODGEARS INDUSTRIAL INTERNATIONAL LTD
STAND NO. 5E-Z08

O'Lait is a distinguished brand specializing in premium fresh milk sourced exclusively from Australian cows. Renowned for its commitment to quality and excellence, it produces milk with a smooth and creamy texture that is perfect for enhancing the flavors of coffee, milk base beverage, cereal, and other culinary creations.

O'Lait專注於從澳洲採購優質新鮮牛奶。口感順滑濃郁，適合提升咖啡風味、各式牛奶飲品、穀物及其他烹飪創作上使用。

GLASSWARE SPONSOR 酒杯贊助

LIBBEY
KUNG KAI HONG COMPANY LIMITED
STAND NO. 5F-C06

Libbey Irish Coffee Glass 251ml is crafted for commercial use. This high-quality glass from Libbey Glassware combines style and durability. Its 8-1/2 oz capacity makes it a practical choice for serving Irish coffee or other specialty beverages. (Model number #5295)

Libbey 愛爾蘭咖啡杯 251ml 專為商業用途而設計。這款來自 Libbey Glassware 的高品質玻璃杯兼具時尚與耐用。8-1/2 盎司的容量使其成為供應愛爾蘭咖啡或其他特色飲品的實用選擇。(型號 #5295)

SPIRITS SPONSOR 烈酒贊助

HK LIQUOR STORE
HK LIQUOR STORE CO. LTD
STAND NO. 5E-J13

Blend of malt and grain whiskies aged for 3 years in oak barrels. Influenced by the natural elements of Scottish water and climate. A smooth and aromatic whisky with soft, mellow floral notes and a warming finish.

經過三年橡木桶陳釀的麥芽與穀物調和威士忌。結合蘇格蘭水源和氣候，口感順滑芳香，帶有柔和迷人的花香調，餘韻溫潤。

SPIRITS SPONSOR 烈酒贊助

LUBUSKI GIN
Original
SMART DISTRIBUTION LIMITED
STAND NO. 5E-G14

Lubuski Gin is the oldest Polish gin, traditionally unchanged for years. Lubuski Gin has been produced according to the same recipe since 1987. Juniper fruit is macerated and distilled in high-quality alcohol, which gives Lubuski Gin a distinctive taste of juniper, enriched with notes of marjoram, lavender, and coriander. It is an excellent ingredient in popular drinks.

盧布斯基基酒是波蘭最古老的基酒，從古至今傳統配方一直沒有改變。盧布斯基基酒自1987年起按照同樣的配方生產。先將杜松漿果浸漬，再以優質酒精蒸餾，並賦予盧布斯基基酒獨特的杜松味，麝香草、薰衣草和芫荽等香氣。它是流行飲品的絕佳調配材料。

GIFT SPONSORS 禮品贊助 **TROPHY SPONSORS 獎盃贊助**

FOODGEARS INDUSTRIAL INTERNATIONAL LTD STAND NO. 5E-Z08
KUNG KAI HONG COMPANY LIMITED STAND NO. 5F-C06
SMART DISTRIBUTION LIMITED STAND NO. 5E-G14
WPM WELHOME PRO G.M.P. INDUSTRIAL COMPANY LIMITED STAND NO. 5E-G14

Join us to witness the birth of the next rising stars in the artistry of latte art and mastery in coffee and mixology!

與我們一起見證咖啡拉花以及咖啡調酒新星的誕生！

Register as Visitor
立即登記成為買家